
 

 

ACTA DE REUNIÓ – COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-2 

GRAU EN ENGINYERIA INFORMÀTICA 
 

_____________________ 

 

Data i hora: 17/12/2018 – 15:00 hores 
Lloc: Aula Màster - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jordi Esteve Cusiné – Coordinador de la titulació 
Eva Marin Tordera  
Josep Maria Merenciano 
Rafael Vidal Ferré 
Josefina Antonijoan Rull 
Francisco M. Muñoz García 
 
Excusen l’assistència: 
Ariadna Llorens Garcia  
David Raya Marcos  
 
Ordre del dia: 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2. Anàlisi de les dades dels titulats del curs acadèmic 2017/18:  
 anys que triguen en acabar els estudis 
 estudiants només pendents de la 3ª llegua 
 nota mitjana  
 evolució històrica del nombre de titulats 

3. Resultats de la reavaluació: 
 anàlisi del rendiment de les assignatures i la seva variació abans i desprès de la reavaluació del curs 

acadèmic 2017/18. 
4. Assignatures optatives i línies d’optativitat de la titulació: 
 anàlisi de la matricula fins el 2018/19-1 
 proposta d’optatives a la titulació per a l’encàrrec docent del curs acadèmic 2019/20 

5. Propostes de millora a la titulació: 
 millores a aplicar al curs acadèmic actual 2018/19 
 millores a plantejar a la titulació per al curs acadèmic 2019/20 

6. Altres temes, propostes o suggeriments. 
 
Temes tractats: 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es aprovada 
pels assistents sense comentaris ni modificacions. 
 
2. Anàlisi de les dades dels titulats del curs acadèmic 2017/18 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta la informació més rellevant sobre els titulats del passat curs 
acadèmic 2017/2018 i comenta les dades relatives a la titulació del Grau en Enginyeria Informàtica i també 
de la resta de titulacions del centre. 
 
S’han titulat 12 estudiants, tots ells amb la 3ª llengua acreditada. Aquesta dada es molt significativa 
perquès es la única titulació de grau del centre que no té estudiants pendents de l’acreditació de la 3ª 
llengua per titular-se. 
 



 

El sotsdirector Cap d’Estudis comenta que a partir d’aquest curs, els estudiants de nou ingrés només 
podran acreditar la 3ª llengua a través de l’obtenció del certificat B2, com a mínim. 
 
La mitjana del temps que els estudiants d’aquest grau triguen en finalitzar els estudis es entre els 4 i els 6 
anys. La nota mitjana final es entre 6 i 7, una mica superior a la resta de les titulacions del centre. 
 
El coordinador de la titulació comenta que el percentatge de titulats respecte del nombre d’estudiants de 
nou ingrés representa el 25% i que es baixa. Per donar una explicació raonable a aquest fet, fa un supòsit 
sobre com es distribueixen els estudiants en aquesta titulació: un 25% que no superen la Fase Inicial, un 
25% que estan “atrapats” entre el 3r i el 5è quadrimestre, un 20% de trasllats d’expedients i un 25% de 
titulats. 
 
El coordinador de la titulació, demana informació sobre quines assignatures es compensen més a la Fase 
Inicial del Grau en Enginyeria Informàtica. 
 
3. Resultats de la reavaluació  
El sotsdirector Cap d’Estudis explica, detalladament, els resultats comparatius de la reavaluació entre els 
cursos acadèmics 2016/2017 i 2017/2018, amb un increment significatiu del percentatge d’aprovats, 
especialment a les assignatures on el percentatge d’aprovats era inferior al 50% l’any 2016/17, de forma 
que la pràctica totalitat d’aquestes assignatures que van fer ús de la reavaluació, milloren significativament 
el percentatge d’aprovats. 
 
La proposta es mantenir el sistema de reavaluació donat els bons resultats obtinguts. 
 
S’obre un debat sobre aquestes dades i es proposa que es revisin les condicions de l’avaluació curricular 
de la Fase Inicial d’aquesta titulació per evitar que passin estudiants amb un nivell baix i que tenen molts 
pendents d’aprovar la Fase Final. 
 
Es proposa que l’avaluació curricular de la Fase Inicial d’aquesta titulació només accepti una assignatura 
compensable i que la nota mitjana de les assignatures que formen part d’aquesta fase sigui igual o superior 
a 5. 
 
4. Assignatures optatives i línies d’optativitat de la titulació 
Es presenten les dades sobre l’històric de matricula, des del 2014/15 fins el 2018/19-1, de les assignatures 
optatives i de les línies d’optativitat de la titulació del Grau en Enginyeria Informàtica. 

Amb aquestes dades s’ha de fer la previsió de matrícula d’aquesta tipologia d’assignatures per el proper 
encàrrec docent 2019/20. 

Es proposa mantenir l’oferta d’assignatures optatives per al proper curs acadèmic.  

El Sr. Rafael Vidal comenta que esta parlant amb altres departaments per proposar la creació d’una línia 
d’optativitat anomenada “Industria 4.0” oferint algunes assignatures obligatòries del Grau en Enginyeria 
Informàtica, INTE i PMUD com a assignatures optatives a altres titulacions d’enginyeria industrial: 
mecànica, elèctrica i electrònica industrial i que l’assignatura AUIN sigui ofertada als estudiants 
d’enginyeria informàtica. 

S’acorda que el Sr. Rafael Vidal enviarà aquesta proposta, per escrit, al sotsdirector Cap d’Estudis perquè 
sigui presentada a la propera reunió de la Comissió de Coordinació Docent del centre. 

5. Propostes de millora a la titulació 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta que abans de les vacances de Nadal s’ha de comunicar al Servei 
de Gestió Acadèmica de la UPC el numero de places ofertades a la preinscripció del curs 2019/2020 per 
a cada titulació.  

El coordinador de la titulació comenta que l’oferta de places de nou ingrés al Grau en Enginyeria 
Informàtica sigui de 50 places amb l’increment màxim del 20%, per no superar les 60 places de nou ingrés. 

Es proposa que es recomani als estudiants d’aquest grau que tinguin els seus propis ordinadors personals 
per seguir les pràctiques amb millors condicions, donat que la millora de totes les aules informàtiques del 



 

centre es complicada i costosa i a més que no hi ha espai suficient en els aules informàtiques per tenir 
disponibles tots els llocs de treball que es necessiten. En tot cas, es demana que s’ampliïn el nombre 
d’endolls a totes les aules informàtiques i que es revisi i millori la cobertura de la connexió “wifi” en aquestes 
aules. 
 
El coordinador de la titulació indica que en aquest punt s’incorpori el tema dels canvis a les avaluacions 
curriculars de la Fase Inicial d’aquesta titulació: que només s’accepti una assignatura compensable i que 
la nota mitjana de les assignatures que formen part d’aquesta fase sigui igual o superior a 5. 
 
6. Altres temes, propostes o suggeriments 
En aquest punt no es tracte cap tema. 

La reunió s’aixeca a les 16:55 hores.  
 


